
Overlast door jongeren wordt aangepakt
Lawaaihinder, sluikstorten of wildplassen door jongeren, u ergert zich er wellicht blauw aan. 
Voor minderjarigen bleef die overlast tot nu toe zonder gevolg. Maar op initiatief van schepen 
van Handhaving Maxim Donck krijgen minderjarige overtreders de kans om de veroorzaakte 
schade te herstellen en hun verantwoordelijkheid te nemen. Zo geven we hun een duidelijk  
signaal dat dergelijk gedrag niet getolereerd wordt.

Handhaving

De N-VA treedt streng op 
tegen alle vormen van overlast. 
Daarbij richt ze haar pijlen  
niet enkel op preventie en 
sensibilisering, maar ook op 
handhaving. En niet alle over-
treders zijn meerderjarig. Bij 
minderjarigen gaat het vooral 
om sluikstort en zwerfvuil  
in de schoolomgeving, wild-
plassen, het niet opruimen  
van hondenpoep en – tijdens 
de zomermaanden – het 
negeren van bevelen van 
strandredders of het baden in 
een onbewaakte zone. Tot voor 
kort bleef dat gedrag zonder 
gevolg. Een jaar geleden lan-
ceerden we het Undo-project 
om een antwoord te bieden op 

overlast door minderjarigen. 
We wilden het gevoel van 
straffeloosheid tegengaan.  
Het project is gericht op herstel 
en geeft een signaal aan de 
minderjarige overtreders en 
hun ouders.

Herstel

Elke minderjarige die een  
inbreuk op de stedelijke veror-
deningen pleegt, krijgt voor-
taan een bemiddelingsvoorstel 
toegestuurd. De bemiddelaar 
zoekt samen met de minder-
jarige overtreder naar een 
gepaste alternatieve maatregel. 
Dat gaat van het volgen van 
een opleiding of vorming tot 
het enkele uren meehelpen in 
een ontmoetingscentrum of 

met de strandreddingsdienst, 
groendienst of reinigings-
dienst. “Zo krijgen minderja-
rige overtreders de kans om na 
te denken over hun acties en 
om hun verantwoordelijkheid 
te nemen voor hun gedrag”, 
zegt schepen Maxim Donck.

Geslaagde start

In de tweede helft van 2022 
werden er 63 overtredingen op 
de openbare reinheid vast-
gesteld door minderjarigen 
ouder dan zestien jaar. Van 
hen aanvaardden meer dan 
een op de drie het bemidde-
lingsaanbod. Dit jaar gebeur-
den er al 133 vaststellingen en 
21 jongeren aanvaardden het 
bemiddelingsaanbod om een 

herstelprestatie uit te voeren in 
de plaats van een GAS-boete 
te betalen. Dat laatste cijfer 
zal nog stijgen, want som-
mige zaken zijn nog lopende. 
Het voorbije jaar richtte het 
Undo-project zich op overtre-
ders boven de zestien jaar. Uit 
de gerichte controleacties die 
de stad heeft uitgevoerd, blijkt 
dat een op de drie minderja-
rige overtreders jonger is dan 
zestien jaar. Als N-VA willen 
we het signaal geven aan elke 
minderjarige dat het veroor-
zaken van overlast niet langer 
getolereerd wordt. Daarom is 
de leeftijd van het Undo-pro-
ject verlaagd tot het wettelijke 
minimum van veertien jaar.

“Dringend onze Vlaamse welvaart veiligstellen,
  want federale regering is faliekante �op”

De regering van Alexander De Croo had één missie: tonen dat België werkt. Dat werd 
een faliekante �op. Erger nog: drie jaar paars-groen wanbeleid heeft er stevig ingehakt. 
De complete ontsporing dreigt.

Gevaarlijke 
spelletjes met onze 
energiebevoorrading

Belgische begroting 
is de slechtste van 

    heel Europa

Asielbeleid werd 
ongecontroleerde

knoeiboel

Fiscale hervorming, arbeidsmarkthervorming, 
nieuw pensioenplan? Totaal de mist in

Werkloosheidsuitkeringen en lee�onen stegen massaal, tenkoste van wie wél gaat werken

Om onze Vlaamse welvaart veilig te stellen, is het van cruciaal belang 
dat we in 2024 de tanker definitief keren. Richting een staatsmodel dat de
werkende, sparende en ondernemende Vlamingen wél dient. En dat kan 
alleen met een sterke N-VA.

Het is hoog tijd om op onze strepen te gaan staan. 
Hoog tijd voor de ommezwaai naar een democratisch bestuur van en voor Vlamingen. 
Hoog tijd voor verantwoordelijkheid en redelijkheid. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.

Bart De Wever
Algemeen voorzitter

#FIASCO

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

5DE KWISTET-QUIZ

Vrijdag 24 november 
In Duin en Zee 

Deuren open om 19.30 uur (start quiz om 20 uur)
Kostprijs: vijf euro per persoon (maximaal vier 
personen per team).

Schrijf u in via 
oostende.n-va.

be/kwistet.  
Tot dan!

Maxim Donck, schepen van Handhaving

Wie wildplast, moet de gevel poetsen. Wie afval weggooit 
in een park, moet het park helpen opkuisen."

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE
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U bent er misschien al voorbijgewan-
deld. Of misschien heeft u er zelfs al 
gebruik van gemaakt. Sinds deze zomer 
is in het shoppingcentrum Feest- en  
Cultuurpaleis het eerste shoponthaal 
van Vlaanderen geopend. U vindt er  
allerlei informatie, kan er werken, even 
tot rust komen en er zelfs de kindjes 
laten spelen.

De shoppingstad aan zee

Een shop-wat? Schepen van Ondernemen 
Charlotte Verkeyn verduidelijkt: “Het 
shoponthaal is een centrale plaats met tal 
van faciliteiten voor zowel shoppers als 
handelaars. Daarmee komen we tegemoet 
aan de noden van onze inwoners en be-
zoekers. Met het shoponthaal is Oostende 
meer dan ooit de shoppingstad aan zee.”

Tal van faciliteiten

Naast verschillende digitale schermen met 
informatie rond shopping, kan u in het 
shoponthaal terecht bij een fysieke balie 
met al uw vragen. Er zijn lockers om uw 

aankopen of waardevolle spullen in op  
te bergen, een Bpost-afhaalpunt en een 
gsm-laadstation. In het pand bevinden 
zich ook een verzorgingsruimte en  
sanitair met verzorgingstafel en tillift  
voor mensen met een beperking. Er is 
zelfs een ruimte waar u kan werken.

Voor de jongste shoppertjes is er een  
kinderspeelhoekje in het shoponthaal. 
Voor de moeders is er een borstvoedings-
ruimte met de mogelijkheid om pampers 
te verversen. Ook rolstoelen en kinder-
wagens kunnen gratis ontleend worden 
om vlotter te shoppen.

Lokale handelaars

Het shoponthaal is er ook voor de lokale 
handelaars. Zo is het een contact- en 
ophaalpunt voor de handelaars uit het 
centrum. Daarnaast kunnen ze er pakjes 
achterlaten voor klanten die die buiten  
de reguliere openingsuren ophalen.  
Daarvoor is er een aparte ingang die  
toegankelijk is via een persoonlijke code.

Dagje shoppen in Oostende voortaan nog aangenamer

Schepen van Ondernemen Charlotte  
Verkeyn tijdens de opening  

van het shoponthaal in het Feest-  
en Cultuurpaleis van Oostende.

Opknapbeurt kiosk Wapenplein

De kiosk op het Wapenplein was toe aan een grondig onderhoud. 
Onlangs werd de volledige metalen structuur en alle schrijnwerk 
opnieuw geschilderd. 

Eerste schepen Björn Anseeuw: “Onze historische muziek-
kiosk dateert van eind 19de eeuw. Tien jaar na de restauratie was 
een grondige opknapbeurt meer dan nodig. Zo zorgen we ervoor 
dat iedereen kan blijven genieten van dit pareltje.”

Restauratie Koninklijke Stallingen

De Koninklijke Stallingen liggen de Oostendenaar nauw aan het hart. 
Met hun leien zadeldak en houten gevels zijn ze uniek erfgoed in Vlaan-
deren. Alleen zijn de stallingen sinds jaar en dag in barslechte staat. Een 
jaar geleden werd gestart met de restauratie van de noordvleugel en het 
poortgebouw. De daken, de gevels en het buitenschrijnwerk worden 
met een maximaal behoud van oorspronkelijk materiaal gerestau-
reerd. Binnenkort is de buitenschil afgewerkt en start de vernieuwing 
van de technische uitrustingen en binneninrichting. Vlaams minister 
van Onroerend erfgoed Matthias Diependaele bracht onlangs een 
werfbezoek aan de Koninklijke Stallingen: “Dankzij de werken worden 
de historische erfgoedelementen van het monument opnieuw in ere 
hersteld in harmonie met de sportfunctie van het gebouw.”

N-VA draagt zorg voor Oostends erfgoed

Eerste schepen Björn Anseeuw 
bij de kiosk op het Wapenplein.

Vlaams minister van Onroerend erfgoed  
Matthias Diependaele en eerste schepen 
Björn Anseeuw bij de Koninklijke Stallingen.

oostende@n-va.be



Oostende, de propere stad aan zee
Een propere stad is voor de N-VA  
een topprioriteit. Met nog eens drie 
extra afvalstraten kunnen nog meer 
inwoners in de buurt hun afval depo- 
neren. Daarnaast pakken we sluik- 
storten en zwerfvuil streng aan.

Drie nieuwe locaties

De afvalstraten zijn al enkele jaren een 
vast begrip in Oostende. Bovenop de  
24 afvalstraten die er al waren, werden 
deze zomer drie nieuwe afvalstraten  
geïnstalleerd: op het Mispelplein,  
op de hoek van de Graaf de Smet  
de Naeyerlaan met de Lijndraaierstraat  
en op het Canadaplein.  

Eerste schepen Björn Anseeuw: “De 
extra afvalstraten zorgen ervoor dat nog 

meer mensen toegang hebben tot een 
plek in de buurt waar ze afval netjes en 
gesorteerd kwijt kunnen, op elk moment 
van de week. De wekelijkse ophaling van 
restafval en de tweewekelijkse ophaling 
van papier, karton en pmd blijven uiter-
aard bestaan.”

Sluikstorters niet welkom

In de omgeving van afvalstraten wordt 
streng toegekeken op sluikstorten.  
Wekelijks zijn er georganiseerde con- 
troles door verschillende stadsdiensten. 

Schepen Björn Anseeuw verduidelijkt: 
“Helaas stellen we soms misbruik vast. 
Wie niet correct sorteert of zijn afval 
zomaar achterlaat aan een afvalstraat, 
draagt daarvan de gevolgen.” 

Björn Anseeuw 
Eerste schepen

Oostende heeft drie  
nieuwe afvalstraten.

Veilig uitgaan in Oostende dankzij N-VA
De N-VA zet in op een positieve en veilige sfeer in de uitgaansbuurt. Tijdens drukke zomeravonden werden infocoaches ingezet 
om de strijd met ongewenst gedrag aan te gaan. Met het plaatsen van lockers en een preventie-automaat wordt het comfort van 
feestvierders maximaal verhoogd.

‘Nee is nee, enkel ja is oké’

Met de sensibiliseringsactie ‘Nee is nee, 
enkel ja is oké’ binden we de strijd aan 
met ongewenst gedrag in de uitgaans-
buurt. Daarvoor werkt de stad samen  
met zogenaamde quality bars. Zij dragen 
bij aan een veiligere uitgaansbuurt. Ook 
deze zomer werden infocoaches ingezet 
in de Langestraat. Bij hen kan u steeds 
terecht om melding te maken van grens-
overschrijdend gedrag. Daarnaast hebben 
de infocoaches een hulpverlenende en 
preventieve functie. Bovendien genoten 
ze een opleiding EHBO, Harm Reduction 
en omgaan met grensoverschrijdend  

gedrag. Nieuw deze zomer was de chalet  
op het Monacoplein. Daar kon u terecht 
voor info en hulp.

Lockers en preventie-automaat

Er staan lockers in de Langestraat.  
Daar kunnen bezoekers hun persoonlijke  
spullen veilig in opbergen tijdens het 
uitgaan. Binnenkort komt er ook een 
preventie-automaat waar nuttige items 
kunnen gekocht worden zoals fiets- 
lichtjes, condooms en poncho’s.

Berg uw spullen veilig op in de lockers.

Wist u dat …
… de handelaars in de Christinastraat, die in oktober vorig jaar getroffen werd door een zware gasexplosie, een vrijstelling van de 
belasting krijgen op uithangborden, sandwichborden en uitstallingen op het openbare domein? Op die manier ondersteunen we hen na 
die moeilijke periode.

… na signalen van wijkbewoners de hondenloopweide aan de Brigade Pironlaan werd aangepast? De weide in de Nieuwe Stad is 
voortaan volledig omheind en is nu veiliger voor hond en baas.

… onze stad partner is van de European Disability Card (EDC)? Dat is een officiële kaart die de inclusie van personen met een  
handicap in cultuur, sport, mobiliteit en vrijetijdsbesteding bevordert. Met de kaart kunnen zij kortingen krijgen of een beroep doen op 
rolstoeltoegankelijke plaatsen en/of een audio- of visiogids in tal van Europese landen.

www.n-va.be/oostende



Jong N-VA bedankt strandredders voor hun inzet

De bestuursleden van Jong N-VA deelden ijsjes uit aan alle  
Oostendse strandredders en EHBO’ers. Op die manier bedankten 
ze hen om tijdens de zomermaanden te waken over de veiligheid 
van onze inwoners en bezoekers.

Jongerenvoorzitter Thomas Lansens: “De strandredders en  
EHBO’ers zijn allemaal jongeren die een grote verantwoordelijkheid 
dragen. Samen met de strandpolitie zorgden zij ervoor dat er deze 
zomer geen grote incidenten plaatsvonden. Om de strandredders en 
EHBO’ers te bedanken voor hun inzet deelden we ijsjes aan hen uit.”

Bestuursverkiezing 
Jong N-VA
In het najaar houdt Jong N-VA bestuurs-
verkiezingen. Bent u tussen zestien en 
dertig jaar oud en wilt u zich inzetten 
voor de Oostendse jeugd? Of kent u een 
geïnteresseerde jongere? Dan is Jong 
N-VA de ideale jongerenvereniging!

Jong N-VA is de grootste politieke jonge-
renpartij van Vlaanderen en combineert 
politieke vorming, actie en ontspanning 
in een vriendschappelijke sfeer. Binnen de 
Oostendse afdeling maakt u kennis met 
een enthousiaste en geëngageerde groep. 
Geïnteresseerd of nieuwsgierig naar 
meer? Contacteer Jong N-VA Oostende 
via sociale media of stuur een e-mail naar 
oostende@jongnva.be. Meer info vindt u 
op oostende.n-va.be/jong.

Dag Sandra, welke thema’s volg je met bijzondere aandacht op 
in de gemeenteraad?

Sandra: “Als thuisverpleegster hoor ik soms verhalen van  
inwoners die het moeilijk hebben. Het is belangrijk dat ze 
goed worden begeleid en ergens terechtkunnen voor hulp.  
Niemand mag in de kou blijven staan. Daarin hebben we de  
afgelopen jaren heel wat geïnvesteerd.”

Op welke realisaties van deze legislatuur ben je het meeste trots?

Sandra: “Onze haven is er de afgelopen jaren sterk op  
vooruit gegaan. Er is een inhaalbeweging gemaakt op het vlak 
van veiligheid en infrastructuur. Daarnaast wordt een record-
aantal inwoners omgeschoold en begeleid naar een job. Ook de 
ontmoetingscentra zitten in de lift: in vergelijking met 2019 is  
het aantal leden meer dan verdubbeld.”

Wat is voor jou de belangrijkste uitdaging de volgende jaren?

Sandra: “Veel mensen hebben geen vertrouwen meer in de  
politiek. Als gemeenteraadslid wil ik tussen de mensen staan, 
niet erboven. Oostendenaars moeten gehoord worden. Ze moeten 
weten dat ze bij je terechtkunnen. Met onze wijkbabbels komen 
we letterlijk naar hen toe.”

Maak kennis met gemeenteraadslid Sandra Demuynck

   53 jaar

   Wondzorgconsulente en thuisverpleegster in bijberoep

   Houdt van shoppen

   Gemeenteraadslid sinds 2019

N-VA Oostende



Op 1 september trokken meer dan tienduizend Oostendse leerlingen en studenten (opnieuw) naar school. Ook voor onze school-
gaande jeugd levert de N-VA heel wat inspanningen. Schoolomgevingen worden veiliger gemaakt, er wordt geïnvesteerd in kwa-
liteitsvolle schoolinfrastructuur en er komt zelfs een gloednieuwe school bij in Oostende. Fractievoorzitter Steven Nagels: “We 
zetten meer dan ooit in op kwaliteitsvol onderwijs in Oostende. Ook voor kinderen die thuis geen of weinig Nederlands spreken, 
ondernemen we actie. Afgelopen zomer gingen 120 leerlingen naar de zomerschool waar hun Nederlands werd bijgespijkerd.”

Veiligere schoolomgevingen
Elk kind moet veilig naar school kunnen wandelen of fietsen.  
De N-VA zet al enkele jaren in op verkeersveiligheid in de school-
omgevingen. Bij vier scholen aan de Steensedijk werden onlangs 
bijkomende (verkeers)aanpassingen uitgevoerd. Er kwamen nieuwe 
fietsstraten. En oversteekplaatsen werden verplaatst om die beter af 
te stemmen op de looplijn van de leerlingen. Belangrijke oversteek-
plaatsen kregen een groene ondergrond, zodat de aanwezigheid van 
de school en de leerlingen meer opvalt in het straatbeeld. 
Eerste schepen Björn Anseeuw: “In en rond de Steensedijk gaan 
elke dag maar liefst 2.350 leerlingen naar school. Met die verkeers-
aanpassingen zorgen we ervoor dat ze zich veiliger in het drukke 
verkeer kunnen begeven. De samenwerking met de scholen, de 
politie, verkeersdeskundigen en de ouders loont. Het inzetten op 
verkeersveilige schoolomgevingen is en blijft een topprioriteit.” 

Björn Anseeuw, eerste schepen

Gloednieuwe School van Vlaanderen
De Vlaamse Regering heeft groen licht gegeven voor de bouw van 
een splinternieuwe school in Oostende. De nieuwe school komt er 
dankzij het scholenbouwprogramma Scholen van Vlaanderen. Dat 
programma zal 450.000 vierkante meter extra schooloppervlakte  
in Vlaanderen realiseren. Investering? Een miljard euro.
Gemeenteraadslid Werner Verbiest: “In Oostende wordt  
een nieuwbouwproject van GO! Campus Sabbestraat  
gebouwd, goed voor 7.950 vierkante meter extra 
schooloppervlakte. We zijn onderwijsminister  
Ben Weyts dankbaar dat hij blijft investeren in  
kwaliteitsvol onderwijs in Oostende.”

Werner Verbiest, gemeenteraadslid

Terug naar school in Oostende

Hogere Zeevaartschool opnieuw in Oostende
In 1992 werd de Zeevaartschool van Oostende gesloten. Nu,  
ruim dertig jaar later, zal de Antwerp Maritime Academy  
(Hogere Zeevaartschool) opnieuw thuiskomen in onze stad. 
Voorzitter Haven Oostende Charlotte Verkeyn: “Sinds 2019  
heb ik met het havenbestuur geijverd voor meer opleidingen in 
Oostende. Die inspanningen worden beloond in de samenwerking 
met Antwerp Maritime Academy. Door een uitgebreid aanbod aan 
opleidingen krijgen de maritieme sector en de werkgelegenheid in 
onze regio een nieuwe boost.” Vanaf dit academiejaar worden de 
praktijklessen van de postgraduaatsopleiding hydrografie gegeven 
in het gerestaureerde Stapelhuis Entrepotgebouw. Met de nieuwe 
samenwerking bouwen we verder aan een duurzame en sterke  
toekomst van onze havenstad.

Charlotte Verkeyn, voorzitter Haven Oostende

oostende@n-va.be
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